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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit en van
Volksgezondheid, Welzijn en Sport
over het Q-koortsbeleid op onder
andere kinderboerderijen.
(Ingezonden 8 januari 2010)

1
Kent u het bericht «LNV neemt
risico»?1

2
Kunt u uiteenzetten waarin voor u het
verschil in besmettingsgevaar tussen
besmette dieren op kinderboerderijen
en onbesmette dieren in de
veehouderij zit, gerelateerd aan het
feit dat de besmette dieren op de
kinderboerderijen in leven mogen
blijven en gezonde dieren in de
veehouderij geruimd worden?

3
Mag uit uw gedoogbeleid voor
kinderboerderijdieren met Q-koorts
worden afgeleid dat de ruiming van
gezonde dieren op veehouderijen
louter door economische belangen
wordt ingegeven? Zo nee, waarom
niet?

4
Kunt u uiteenzetten op grond van
welke overwegingen u de conclusie
trekt dat Q-koorts besmette dieren op
kinderboerderijen geen gevaar voor
mensen in de omgeving van
kinderboerderijen zouden vormen?

5
Kunt u uiteenzetten of de
omwonenden van besmette
kinderboerderijen per brief
geïnformeerd zijn over het
besmettingsgevaar en het door u
gevoerde beleid terzake?

6
Kunt u uiteenzetten waarom er nog
steeds geen hygiëneprotocol
opgesteld is voor kleinschalige
houderijen?

7
Kunt u uiteenzetten hoe u de
effectiviteit inschat van het
gescheiden van het publiek laten
aflammeren van schapen en geiten?
Had deze maatregel net zo effectief
kunnen zijn bij houderijen met meer
dan 50 schapen of geiten? Zo nee,
waarom niet? Zo ja, waarom is deze
maatregel daar niet ingesteld?

8
Kunt u uiteenzetten of er naast de
testmethode van vaginaalswabs ook
de mogelijkheid van bloedonderzoek
bestaat om besmettingen bij
individuele dieren vast te stellen?

9
Heeft u intussen nieuwe informatie
over manieren om besmetting met
Q-koorts bij individuele dieren vast te
stellen?

10
Hoe beoordeelt u de zin in het advies
van het RIVM2 die luidt: «Er was tot

voor kort geen vervoersverbod voor
dieren vanaf positieve bedrijven,
waardoor nieuwe bedrijven besmet
zijn geraakt»? Is deze constatering
waar, en zo ja, waarom heeft u dan
niet eerder een vervoersverbod
afgekondigd en welke conclusies
verbindt u nu aan deze constatering?

11
Is het waar dat in 2008 een cluster
Q-koortspatiënten is geïdentificeerd
gerelateerd aan een psychiatrische
inrichting in Nijmegen waarbij de
daar gehouden kleine herkauwers de
waarschijnlijke bron waren?3 Zo ja,
waarom is de Kamer daarvan niet op
de hoogte gesteld en waarom is naar
aanleiding van dit cluster van
ziektegevallen geen beleid ontwikkeld
voor houderijen met minder dan 50
geiten of schapen?

12
Kunt u uiteenzetten op welke manier
bezoekers van kinderboerderijen die
besmet zijn met Q-koorts
gecompenseerd zullen worden voor
de geleden materiële en immateriële
schade?

1 AGD.nl, 6 januari 2010
http://www.agd.nl/1092478/Opinie/
Weblogs/Blog/LNV-neemt-risico.htm
2 RIVM, 5 januari 2010, Aanvullend advies
kinderboerderijen e.a. (kenmerk: 03/2010/ LCI/
JvS/TO) (RIVM: Rijksinstituut voor
Volksgezondheid en Milieu).
3 RIVM, 23 december 2009, Advies
kinderboerderijen e.a. (kenmerk:
853/2009/LCI/JvS/LI).
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